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INTERPELACJA

..«Vmłpliy-
Dyrektywa europejska mówr, że płacrmy za sm 'the sami

wytwarzamy. Ponadto opłacalny: zbieranie i transport, segregację, utylizację
oraz inwestycje w infrastrukturę.

Patrząc na rozliczenia usług za śmieci:

W latach 2020 — 2023 wyrażnie zmniejszyła się ilość deklaracji składanych
przez mieszkańców w sprawie opłat za śmieci o 845 osób.
W tym czasie ilość produkowanych śmieci wzrasta,
np. w roku 2021 o 76 613 Mg = konsumując nadwyżkę z roku poprzedniego w
opłatach w wysokości 304 623 zł.
Dodatkowo cena śmieci w roku 2021 wzrasta o około 2 mln. zł za rok.
(z 3 212 427 zł na 5 770 378 zł.)
(żaden z radnych poprzedniej kadencji oprócz radnego Wrażenia nie był
zainteresowany tymi istotnymi zmianami w rozliczeniach)

W roku 2022 : ludność Chełmna produkuje nadwyżkę śmieci
w rekordowej wysokości, wyższej od roku poprzedniego o 1 798 486 Mg.
W roku 2023 gwałtownie wzrasta oplata za śmieci na mieszkańca z 19 zł do 31.

Radny p. Michał Wrażeń ~ w 2022 r. (Protokół Nr LII/2022
z LH sesji Rady Miasta Chełmna z dnia 14 września 2022 r. ) stwierdzając, że
prezentacja pokazana przez wice burmistrza Murawskiego cyt. „była ładna i

czytelna niemniej zabrakło w niej informacji na temat kontroli. Poprosił o
uzupełnienie prezentacji o następujące dane _ ile kontroli przeprowadzonych
było przez Urząd Miasta, a ile przez ZUM„
Zastępca Burmistrza 13. Piotr Murawski — poinformował, że do końca tygodnia
przekaze informację dotyczącą liczby przeprowadzonych kontroli, jak
również liczbę stwierdzonych nieprawidłowości - odpowiedzi na powyżsg
temat brak do dnia dzisiejszego.
Pytanie brzmi: Ile realnie mieszkańcy miasta winni płacić za gospodarkę
śmieciami?
Wg jakich kryteriów nadzorowane jest przekazywanie ilości śmieci miej skich
do ZUM
Następnie dwoma aneksami Burmistrz Mikiewicz wykonując uchwałę Rady
Miasta przedłużył umowę na dzierżawę wysypiska z terminem do 31.12.2039
roku. Rzecz wtym, że umowa z 2012 roku na dzierżawę ponad 8 hektarów nie



była objęta opłatą za grunt, natomiast opłata 6 650 zł. miesięcznie wynikała
z wartości 1 596 000 zł niezamoxtyzowanegomajątku miasta przekazanego
ZUM podzielonego przez 240 miesięcy co daje kwotę 6 650 zł corocznie
waloryzowana o wskaźnik inflacji. Umowa miała obowiązywać do 31.12.2032
roku, a przedłużono ją do 2039 roku a więc o kolejne 7 lat czyli 84 miesiące.

Pytanie: dlaczego nadal za grunt miasto nie będzie pobierało dzierżawy,
ale pobiera za umowę, która dotyczy 1 hektara, gdzie postawiono sortownię.
Jaki będzie uiszczany czynsz po 31.12.2032 roku za grunt ponad 8 hektarów,
a wartość niezamortyzowanego terenu będzie zerowa. a o gruncie nie ma żadnej
wzmianki. inaczej mówiąc miasto od 1.01.2033 do 31.12.2039 roku czyli
za 7 lat może uzyskać zero dochodów.

Należy podkreślić iż z wysypiska korzysta cały powiat chełmiński
i chełmżyński. dlaczego więc mieszkańcy miasta Chełmna mają tracić
na swoim majątku.

Z dzwonów ogólnie dostępnych odbierane odpady zaliczane są
mieszkańcom i to wymaga urealnienia.
Dzwony stoją przy drogach publicznych, więc śmieci do nich trafiające nie są
tylko wytworem konkretnych mieszkańców.
Tu musi być jasno określona zasada opłat za te śmieci.
Interpelacje kieruję do Burmistrza Miasta Chełmna.

Z poważaniem
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